
REPUBLIKA HRVATSKA
LrdKo-sENJSKA ZuplNrm
osNovNA SrouL DR. F'RANJE TUDMANA
Rij eika 2, 53230 Korenica

Klasa: 003-06117 -0111 1

Urbroj : 2125 I 28-02-07 -17 -02
U Korenici l8.listopada 20t7. godine

Zapisnik s 10. sjrednice St ottt qg odbora

Mjesto odrLavat4a: os dr. Franje Tudmana, Korenica - udionlica mat91{ike 
.

Vri3eme odrZavanja: srijeda, lT.listopada'.2017. godine s podefkom u 12,20 sati

Evidencija nazodnosti:

1. Aleksandra Majetid - predsjednica Skolskog odbora

2. Nikolina Matijevic - zamjenica predsjednika Skolskpg odbora

3. Spomenko Miji6 - dlan - ispred osnivada Lidko senfiske zupanije

4. Ivana lvandevid - dlan - ispred Skupa radnika

Ostali prisutni:
1. DraienaAradid - rarmateljica Skole1. DraienaAradid - rarmateljica Skole

2. Tanja Babi6 - tajnica Skole u svojstvu zapisnidara

predsjednica Skohkoga odbora utwdila je kvolrm potreban za pravovaljanost

dono5enja odluka.

predsjednica Skokkoga odbora predloZila je da se usloji sljededi Dnevni red:

Usvajanje Zapisnika s 9. sjednice Skolskog odbola

f owidivanj 
" 
bdtut" donesene elektronskim puterf 1 1 .listopad a 2017 .godine

Primanj e dj ehtnika po raspisanom natj edaju 6.listfnad a 20 17 .godine za

uditeljiicu (hwatskog leiika,,matematike,frzike, glazbene kulture, prirode i

biologije, te po modelu C )
Potvrdivanje prijema djelatnila po Uputnici Ured{ drLavne uprave u Lidko-

senjskoj i:Wa ii
Dono5enjebat.tt 

" 
o davanju u najam dvije udioni]ce Narodnom udili5tu za

obrazovanje i kulturu Rijeka
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Dnevni red usvoien ie iednogllasno .

Ad. 1.

dhnovi Skolskoga odbora dobili sru Zapisnik s 9. sjednice Skolskoga odbora zaledno

sa pozivom za sjednicu. Nrje bilo primjedbi na zapisnik. Predsjednica je dala na usvajanje

zapisnik s 9. sjednice Skolskog odbora.

Zapisnik s 9. siednice Skohkoea odbora iednoslasno ie usvoien.

Ad.2.

Predsjednica Skohkog odbora je obrazloi:rla dg se zbog hitnosti morala odtLati

elektronska sjednica te odgovoriti u Zupaniju da li je Skolski odbor suglasan o usvajanju

Prij edloga Financij sko g plana za 2}l8.goclinu s proj ekcij am a za 2019 . i 2020. godinu.- 
Piedsjednica Skolskog odbora je ctala na potvrdivanje Odluku o usvajanju Prijedloga

Financij sko g plana za 20 lS.godinu s proj e,kcij am a za 2019 . i 2020. godinu .

Odluka o usvaianiu Priiedloga Financiiskog nlana za 2018.sodinu s

proiekciiama za 2019. i 2020.eodinu ie riednoslasno usvoiena'

Ad.3.

predsjednica Skohkog odbora je ulpoznala dlanove da je Skola 6.listopada 2017.g.

raspisala natjedaj zaradnamjesta uditelj/.ica : hwatskog iezika, matematike, fizike, prirode i
biologije, glazbene kulture i dodatne nastave po modelu C.

Predsjenica Skohkog odbora daje rijed ravnateljici.

Ravnateljica Skole je upoznala dlanove da se na natjedaj dodatne nastave njegovanja

srpskog jezika po modelu C prijavila samo Kristina PrSa , profesor hrvatskog jezika i
knjiZevnosti.
Kristina PrSa ve6 radi u na5oj Skoli, ali o'bzirom da nije strudna moZemo je primiti samo na 5

mjeseci.
Ravnateljica je predloLila da se Kristina PrSa i dalje primi na mjesto uditeljice dodatne

nastave njegovanja srpskog jezika po mo<lelu C ( 5 sati redovite nastave).

Predsjednica Skobkog odbora dala je prijedlog na usvajanje.

Jednoglasno ie usvo na5 iiteliicu dodatne

niesovania srpskos iezika po modelu (l ( 5 sati redovite nastave ) primi Kristina PrIa.
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Ravnateljica je upoznala dlanove da se na natjedaj biologije 15 sati redovite

nastave na odredeno wijeme, prijavila samo Marina Pe5ut,

nestrudna, dokumentacij a PotPuna.

primamog obrazovanja,

Predsjednica Skohkog odbora dala je prijedlog na glasanje'

sati redovite nastave ) primi Marina Pe5ut -

Ravnateljica je upoznala dlanove da ser na tatjelaj za

neodredeno wijeme, prijavila samo Anita Marjanovid iz
s pojadanim engleskim jezikom, nestrudna, dokumentacija 1

Predsjednica Skolskog odbora dala je prijedlog na glasanje.

redovite nastave ) primi Anita Marianovi6 .

Ravnateljica je upoznala dlanove da.. se na natje1aj za

neodredeno- wijeme, prijavila szrmo i:rctika Hrgota iz

obrazovanj a, dokumentacij a potpuna, nestrudna.

Predsjednica Skohkog odbora dala je prijedlog na glasanje.

Ravnateljica je upoznala dlanove da se na natjehi glazb

neodredeno wijeme, prijavio samo Daniel Anu5i6 iz Pli
5ko1a, strudni uditelj muzike, dokumentacija potpuna,

Predsjednica Skohkog odbora dala je prijedlog na glasanje.

Jednoslasno ie usvoign priiedlog da se na 5 mlesect za

redovite nastave ) nrimi Daniel Anu5i6.

Ravnateljica je upoznala dlanove da je na natjedaj

vrijeme pristiglo 5 zamolbi i sve su strudne, dokumentacija

Petra Diklil izOtodca, magistra edukacije hrvatskog

Maja Brajkovil iz Otodc4 magistra hrvatskog jezika

Katarina Papodi iz Solakovca, magistra edukacij

knjiZevnosti
- Tamara Cvitkovi6 iz PlitvidkihJezera, magistra

- Monika Ili6 iz Benkovca s boravi5tem u

knjiZevnosti

Ravnateljicapredlaie Moniku I1i6, obziLrom da je staiitala
Predsjednica Skolskog odbora dala je prijedlog na glasanje.

iku 12 sati redovite nastave,

uditeljica razredne nastave

sati redovite nastave,
magistra primarnog

kulture 5 sati redovite nastave,
ih Jezera, srednja umjetnidka

g jezika puno i odredeno radno

i knjiZevnosti

knjiZevnosti

povijesti i hrvatskog jezika i

i, magistra hrvatskog jezika i

od nas i ve6 se dobro uklopila.
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Ad.4.

Predsjednica Skolskog odbora dala je rijeii Ravnateljici Skole.

Ravnateljica je izvijestila dlanove Skoh;kog odbora da je prlstigla Uputnica Ureda dr1avne

uprave u Lidko-senjskoj Zupaniji po kojoj se treba potvrditi pr{jem djelatnice Andrijane
Grahovac uditeljice informatike do povratka s neplaienog dolusta Andreje Mdaii6.

Ad.5.

Po ovoj todki Predsjednica Skohkog odbora dala je rijed r{vnateljici Skole.

Ravnateljica je upoznala dlanove da je pristiglazamolba ! davanju u najam dvije udionice

Narodnom udili5tu za obrazovanje i kulrturu iz Rijeke. Oni bi odrLali oko 280 sati udenja

stranih jezika ( njemadkog i talijanskog jezika). Odnosi se na obrazovanje odraslih.

dhnovi Skokkog odbora su se usuglasili da ako se ima prostdra i ne6e ometati proces nastave

svakako se treba dati na kori5tenje, Skola bi u svakom sludaju imala koristi.

Predsjednica Skohkog odbora je dala priiedlog na usvajanje.

Ad.6.
Ravnateljica je upoznala dlanove da je spremadica Smiljan4 Pendid na bolovanju, te da ju

mijenja Kata Antunovi6 po ugovoru od 1:5 dana.

Zarnolila je dlanove da daju suglasnost na ugovor od 60 dana pbzirom da je Smiljana
produZila bolovanje.

Sjednica je zakljudena u

Zapisniiarka:
Tanja Babi6, tajnica Skole
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Skohkog odbora:

ri6

12,45 sati.


